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PROTOKÓŁ Nr XV/2021 

SESJI  RADY GMINY  BOĆKI 

z dnia 16 marca  2021 roku 

 

odbytej w Gminnym Ośrodku Kultury w Boćkach przy ul. Dubieńskiej 11, pod 

przewodnictwem Pani Małgorzaty Jóźwiak Przewodniczącego Rady Gminy. 

Obrady rozpoczęto o godz. 10oo, a zakończono o godz. 1318. 

Stan Rady   - 14 

Obecnych    - 11 

Radni obecni na Sesji:          

1. Chmur Eugeniusz   7.  Matwiejuk Jarosław 

2. Lipiński Zbigniew   8. Jóźwiak Małgorzata 

3. Jakimiuk Anatol              9. Wierciński Wojciech 

4. Koptewicz Walentyna             10. Zambrowski Paweł 

5. Król Adam                11. Zalewska Katarzyna 

6. Piotrowska Krystyna                                                      

    

                                   Nieobecni: Jurkowicz Marta, Skomorowski Marek, Zawadzki Piotr

              

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Dorota Kędra Ptaszyńska Wójt Gminy 

2. Korycki Walenty, Sekretarz Gminy 

3. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy  

4. Korniluk Milena, Z-ca Wójta Gminy 

5. Kazimierz Pietraszko, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Boćkach 

6. Litewnicka Ewa, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Andryjankach 

7. Mateusz Sacharzewski, Dyrektor GOK Boćki 

8. Justyna Jurczuk po. Kierownika Gminnej Biblioteki Publicznej w Boćkach 

9. Tołoczko Barbara, Kierownik GOPS Boćki 

10. Kruszewska Monika, Kierownik Referatu U.G. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Boćki Pani Małgorzata Jóźwiak przystąpiła do otwarcia 

obrad Sesji. Powiedziała, że na stan radnych 14, w obradach uczestniczy 10 radnych, obrady są 

prawomocne. Poinformowała, że obrady są nagrywane i odczytała informację następującej 

treści: „Uprzejmie informuję, że obrady Rady Gminy Boćki są rejestrowane za pomocą 

urządzeń nagrywających dźwięk i obraz. Uczestnicząc w Sesji Rady Gminy wyrażacie Państwo 

zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 ust. 1 lit. A 

oraz art. 9 ust. 2 lit. E rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 w 

sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie 

swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne 

rozporządzenie o ochronie danych) z dnia 27 kwietnia 2016 roku – tzw. RODO.” 
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Link do Transmisji obrad Sesji Rady Gminy Boćki na stronie internetowej 

https://www.youtube.com/watch?v=JRQRfWG_4cE 

https://bip-ugbocki.wrotapodlasia.pl/rad_gmi/transmisje_obrad_rady_gminy_boki/ 

Następnie Przewodnicząca powitała radnych, mieszkańców, pracowników gminy i inne osoby 

biorące udział w Sesji. Poinformowała, że radni chcąc zabrać głos muszą podejść do mównicy, 

do mikrofonu. Nadmieniła również, że porządek obrad radni otrzymali. Zapytała czy są jakieś 

uwagi. Uwag nie zgłoszono. 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy przeprowadziła głosowanie za przyjęciem porządku 

obrad.  

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. Za przyjęciem zmian w porządku obrad oddano 10 

głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów.  

Imienne głosowanie radnych Nr 1 za przyjęciem porządku obrad, stanowi załącznik 1 do 

protokołu. 

Następnie Pani Małgorzata Jóźwiak odczytała porządek obrad: 

1. Otwarcie XV Sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad, 

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad, 

3. Przyjęcie protokołu z XIV Sesji Rady Gminy, 

4. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Gminy Boćki w 2020 roku, 

5. Informacja z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Boćkach w 2020 roku, 

6. Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Boćkach w 2020 roku , 

7. Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Boćkach w 2020 roku 

oraz przedstawienie potrzeb w zakresie pomocy społecznej, 

8. Informacja z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w 2020 roku, 

9. Informacja z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Boćki w 2020 

roku, 

10. Informacja z realizacji programu współpracy Gminy Boćki z organizacjami 

pozarządowymi w 2020 roku, 

11. Informacja z realizacji Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Boćki w 2020 roku, 

12. Informacja z działalności Centrum Integracji Społecznej w Boćkach w 2020 roku, 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Boćki w 2021 r. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie Statutu Gminy Boćki, 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty, 

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, 

17. Podjęcie uchwały w sprawie niewyodrębnienia w budżecie gminy na rok 2022 środków 

stanowiących fundusz sołecki, 

18. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub „Senior+” w 

Nurcu, 

19. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

Klubie „ Senior+” w Nurcu w zakresie zadań własnych, 
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20. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia i realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Boćki na lata 2021-2025, 

21. Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał i działalności w okresie międzysesyjnym, 

22. Interpelacje i zapytania radnych, 

23. Sprawy różne, wolne wnioski, 

24. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad pkt. 3 Przewodnicząca nadmieniła, że protokół z XIV Sesji był wyłożony na 7 dni przed 

Sesją, do dnia dzisiejszego uwag nikt nie zgłosił. Przewodnicząca poddał pod głosowanie 

przyjęcie protokołu obrad z XIV Sesji Rady Gminy. 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. Za przyjęciem protokołu obrad oddano 10 głosów 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

Imienne głosowanie radnych Nr 2 za przyjęciem protokołu obrad XIV Sesji, stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad pkt. 4 Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że sprawozdania z działalności komisji 

za 2020 rok były przedstawiane na posiedzeniu tych komisji. Zwróciła się do radnych z 

pytaniem czy istnieje potrzeba ponownego przedstawienia. Radni nie wyrazili chęci na 

ponowne przedstawienie sprawozdań. 

 

Ad pkt. 5 Głos zabrała Pani Justyna Jurczuk. Na wstępie podziękowała sołectwom g miny 

Boćki, które przekazały środki z funduszu sołeckiego na wsparcie zakupów do Gminnej 

Biblioteki Publicznej. Następnie zaprosiła rodziców i dzieci urodzone w 2018 rok do 

przystąpienia do projektu „ Mała książka wielki człowiek”. Dodała, że na dzieci, które wezmą 

udział w projekcie czekają darmowe wyprawki. Radni pytań nie zgłosili. 

 

Ad pkt. 6 Pan Mateusz Sacharzewski zaprosił wszystkich mieszkańców na wydarzenia 

zaplanowane w marcu bieżącego roku, którymi będą spotkania online z doktorem Adamem 

Boruchem, noc horrorów w GOK oraz konkurs na najpiękniejszą palmę wielkanocną. Zapewnił 

mieszkańców, iż mimo zaplanowanego remontu ośrodka kultury, pracownicy będą działali 

intensywnie na terenach wiejskich np. w świetlicach, a także na terenach zielonych w Boćkach. 

Radni pytań nie zgłosili. 

 

Ad pkt. 7 Głos zabrała Pani Barbara Tołoczko. Przedstawiła informację z działalności 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Boćkach. Radni pytan nie zgłosili. 

 

Ad pkt. 8 Pani Małgorzata Jóźwiak poinformowała, że tematyka tego punktu była również 

omawiana na posiedzeniach komisji. Zapytała czy istnieje potrzeba ponownego przedstawienia 

zagadnienia. Nie zgłoszono takiej potrzeby. 

 

Ad pkt. 9 Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się do radnych czy omówić powtórnie 

zagadnienie. Radni nie wyrazili takiej potrzeby.  
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Ad pkt. 10 Przewodnicząca zapytała radnych czy są pytania do sprawozdania. Pani Krystyna 

Piotrowska zwróciła się z pytaniem jaka kwota w 2020 rok była wykorzystana przez 

organizacje pozarządowe. Głos zabrała Wójt Gminy mówiąc, iż była to kwota 20 tys. zł została 

ona wykorzystana na opłaty dla PZPN oraz wyposażenie infrastruktury boiskowej. Pani Wójt 

poinformowała, że jeżeli radni chcą zobaczyć faktury świadczące o wykorzystaniu środków 

przez Klub Sportowy Bocian Boćki muszą zgłosić się do urzędu gminy. Więcej pytań nie 

zgłoszono. 

 

Godzina 10:42 Radny Jarosław Matwiejuk przybył na obrady sesji. 

Godzina 10:50 Radna Krystyna Piotrowska opuściła obrady sesji. 

 

Ad pkt. 11 Sekretarz Gminy omówił sprawozdanie. Radny Paweł Zambrowski zapytał, gdzie 

mają zgłaszać się mieszkańcy, którzy chcą wysterylizować lub wykastrować psa lub kota. Pan 

Walenty Korycki poinformował, że każdy mieszkaniec w ciągu roku może dokonać dwóch 

bezpłatnych sterylizacji. Aby tego dokonać powinien zgłosić się do urzędu gminy, wypełnić 

wniosek, który akceptuje wójt, z-ca wójta lub sekretarz gminy. A następnie z wnioskiem i 

zwierzęciem powinien udać się do lecznicy dr Burzyńskiego w Boćkach, który dokonuje 

sterylizacji.  

 

Ad pkt. 12  Pani Milena Korniluk przedstawiła sprawozdanie. Zwróciła się do radnych i 

mieszkańców gminy z informacją, że jeżeli znają osoby wykluczone, które mogłyby 

uczestniczyć w projekcie proszę o przekazanie im że mają możliwość zapisu do Centrum 

Integracji Społecznej w Boćkach. Pan Paweł Zambrowski zapytał jak wyglądają zajęcia w CIS. 

Pani Kierownik odpowiedziała, że są to m.in. zajęcia z psychologiem, zajęcia ze specjalistą 

wsparcia indywidualnego, zajęcia z socjoterapeutą, warsztaty rozwoju osobistego, szkolenia 

zawodowe, kurs przedsiębiorczości, zajęcia z terapeutą uzależnień i działań zawodowych oraz 

warsztaty i wyjazdy. Mieszkaniec gminy zapytał ile kosztuje godzina pracy wykładowcy. Pani 

Milena Korniluk odpowiedziała, że zazwyczaj 1 godzina pracy specjalisty kosztuje 70 zł, a 

każdy specjalista prowadzi swoje zajęcia w ciągu 48 godzin. Mieszkaniec gminy zapytał także 

ile osób jest zatrudnionych w Centrum Integracji Społecznej. Kierownik CIS odpowiedziała iż 

zatrudnionych jest 5 osób na stałe oraz 8 wykładowców. Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Ad pkt. 13 Przewodnicząca przeszła do projektu uchwały. Zapytała czy istnieje potrzeba 

omówienia zagadnienia. Radni nie wyrazili takiej potrzeby, więc przeprowadziła głosowanie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 9 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 1 głos. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 3 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Boćki w 2021 r. stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Boćki w 2021 r.– 

podjęta większością głosów. 
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Ad pkt. 14 Pani Małgorzata Jóźwiak od razu przeprowadziła głosowanie nad projektem 

uchwały, ponieważ radni nie zgłosili uwag i pytań do projektu.  

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 10 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 4 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

Statutu Gminy Boćki stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie Statutu Gminy Boćki– podęta jednogłośnie. 

 

Ad pkt. 15 Głos zabrała Pani Monika Kruszewska przedstawiając w formie prezentacji 

kalkulację wzrostu kosztów opłaty za odpady komunalne. Podkreśliła, że radni postanowili 

obniżyć stawkę opłaty za odpady komunalne na 20 zł od osoby za segregowane i 18 zł od osoby 

za posiadanie kompostownika. Dodała, że brakująca kwota będzie pokryta z budżetu gminy. 

Poinformowała również, że po podjęciu dzisiejszej uchwały wszyscy właściciele 

nieruchomości będą musieli złożyć na nowo deklarację na odpady komunalne, do której będzie 

dołączony wykaz osób zamieszkujących daną nieruchomość. Radny Adam Król zapytał czy w 

ramach opłaty za odpady komunalne mogą być odbierane odpady budowlane. Pani Monika 

Kruszewska wyjaśniła, że odpady budowlane nie są wliczone w stawkę opłaty za odpady 

komunalne, ponieważ nie są odpadami komunalnymi, a co za tym idzie właściciel 

przeprowadzając remont lub budowę powinien indywidualnie zamówić kontener na tego typu 

odpady. Radny Paweł Zambrowski zapytał co może być kompostownikiem. Pani Monika 

Kruszewska odpowiedziała, że płyta gnojowa może być uznana za kompostownik, ale 

szczegółowe wytyczne podane zostaną w terminie późniejszym. Pan Adam Król poprosił o 

informację ile odpadów przekazujemy do instalacji. Pani Monika przytoczyła dane z ostatniej 

faktury. Głos zabrał Pan Wojciech Wierciński zwracając się do mieszkańców aby produkowali 

jak najmniej śmieci a co za tym idzie będziemy ponosili niższe opłaty za ich odbiór. Pan Adam 

Król tłumaczył jak można zagospodarować odpady np. metale sprzedać w skupie metali a 

popiół rozsiać po trawie i wówczas zmniejszy się ich ilość. Głos zabrał mieszkaniec gminy 

mówiąc, że radni chcieli zobaczyć umowę, która została zawarta na odbiór odpadów 

komunalnych a otrzymali projekt umowy, który był dostępny również na stronie internetowej 

przy ogłoszonym przetargu. Dodał, że tak się nie postępuje z radnymi. Zwrócił się do radnych 

z pytaniem czy wiedzą nad czym dzisiaj będą głosować ponieważ w projekcie umowy są 

wyszczególnione różne rodzaje odpadów ale nie ma podanych cen. Pani Monika Kruszewska 

poinformowała, że radni poprosili o umowę na wczorajszej komisji i wczoraj otrzymali projekt 

ponieważ nie zdążyłam przygotować właściwej umowy. Jednak zaznaczyła, że taka umowa jest 

do wglądu i zaprasza zainteresowanych do urzędu gminy. Natomiast co do stawki za różne 

frakcje odpadów ona jest taka sama dla wszystkich rodzajów i liczona jest za tonę. Po 

wyczerpaniu tematu Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 7 głosów, przeciw 3 

głosy, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 5 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia wysokości tej opłaty stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty – podjęta 

większością głosów. 

 

Ad pkt. 16 Głos zabrała Pani Monika Kruszewska, która omówiła wzór deklaracji na odpady 

komunalne. Dodała, że właściciel będzie musiał zadeklarować czy kompostuje odpady czy 

tylko będzie je segregował. Poinformowała również, że do deklaracji będzie dołączony 

załącznik, w którym właściciel będzie musiał wykazać osoby zamieszkujące daną 

nieruchomość. Radni uwag i pytań nie zgłosili więc Przewodnicząca przeprowadziła 

głosowanie nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 8 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 2 głosy. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 6 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości – 

podjęta większością głosów. 

 

Ad pkt. 17 Głos zabrała Wójt Gminy mówiąc, że na ostatnim wspólnym posiedzeniu komisji 

dyskutowaliśmy nad funduszem sołeckim na 2022 rok. Przedstawiła swoje argumenty dlaczego 

chciałaby nie wyodrębniać w budżecie gminy na przyszły rok środków stanowiących fundusz 

sołecki. Po pierwsze wkład własny gminy do dotacji, które otrzymała. Po drugie bardzo niska 

frekwencja na zebraniach sołeckich. Po trzecie podział środków funduszu sołeckiego na 

wybrane zadania skutkuje konfliktami w sołectwie. Po czwarte stawka opłaty za odpady 

komunalne została przez radnych obniżona z kwoty 23 zł na 20 zł i to skutkować będzie tym iż 

gmina ze środków własnych będzie musiała dołożyć 114 tys. zł. Głos zabrał Pan Paweł 

Zambrowski proponując, żeby sołectwa same zadecydowały czy chcą przekazać swój fundusz 

sołecki, tak jak było to zrobione z ciągnikiem gminnym, ponieważ jeżeli nie zostanie 

wyodrębniony fundusz sołecki gmina nie otrzyma dotacji z budżetu państwa w wysokości 

około 25%. Pani Monika Kruszewska dodała, że zazwyczaj wojewoda dokonuje korekty i 

otrzymujemy dofinansowanie w wysokości około 26%. Głos zabrał Pan Adam Król mówiąc, 

że fundusz sołecki spełnia swoją rolę. Mieszkańcy robią dużo dla swoich miejscowości. 

Dlatego uważa, że jeżeli Wójt Gminy będzie chciała coś zrealizować to powinna poprosić o te 

środki mieszkańców. Pani Wójt zabrała głos mówiąc, że ona po to została wybrana wójtem 

żeby służyć mieszkańcom. Dodała również, że nie zamierza pozbawić sołectw funduszu 

sołeckiego. Ponownie głos zabrał Radny Adam Król, który powiedział że spotkania sołeckie są 

źle organizowane bo mieszkańcy są zawiadamiani godzinę przed zebraniem albo wcale, sołtys 

informuje tylko wybrańców. Dodał, że Wójt chcąc od sołectw pieniędzy na traktor rozmawiała 

tylko ze swoimi zwolennikami. Głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy mówiąc, że również 

jest sołtysem i o każdym zebraniu informuje swoich mieszkańców. Wójt Gminy odniosła się 

do wypowiedzi Pana Adama Króla mówiąc, że jego opinia jest krzywdząca w stosunku do 

sołtysów miejscowości jak i do jego sołtysa, ponieważ oni informują, a przynajmniej starają się 

informować, nie zawsze to dociera do mieszkańców. Głos zabrał mieszkaniec gminy mówiąc, 
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że on rozmawiał z kilkoma sołtysami, którzy chcą zatrzymać fundusz sołecki. Zwrócił uwagę, 

że na dzisiejszej sesji powinni być obecni sołtysi, żeby mogli w tej kwestii się wypowiedzieć. 

Na słowa mieszkańca odpowiedziała Przewodnicząca Rady Gminy mówiąc, że mamy 

pandemię COVID-19 i ze względu na zachowanie wszelkich obostrzeń sołtysów nie ma na 

obradach sesji. Następnie głos zabrał Pan Wojciech Wierciński mówiąc, że fundusz sołecki w 

podziale na sołectwa może posłużyć każdemu sołectwu i wówczas gmina otrzyma zwrot części 

funduszu z budżetu państwa w innym wypadku tego zwrotu nie będzie. Ponownie głos zabrał 

Radny Adam Król mówiąc, że na inwestycje trzeba szukać oszczędności w gminie np. obniżyć 

pensję wójta, zredukować etat sekretarza. Pani Małgorzata Jóźwiak dodała, że te inwestycje 

mają być realizowane w Boćkach. Na te słowa Pan Adam Król odpowiedział, że nie jest pewien 

czy remont oczyszczalni ścieków w Boćkach jest konieczny ponieważ nie mieli okazji z innymi 

radnymi być na oczyszczalni. Dodał równie, że nie wie czy zasadna jest budowa pompowni w 

Jakubowskich skoro wg niego wodociąg w tamtej okolicy ma za małe przekroje rur. Stwierdził 

również, że nie wie czy remont wodociągu Nurzec-Mołoczki ma sens oraz czy potrzebny jest 

remont GOK, bo komu on będzie służył skoro gmina się wyludnia. Na słowa Radnego 

odpowiedziała Wójt Gminy, że ona nie jest ekspertem co do przekroju rur przepływowych ale 

radny również nie jest ekspertem w tej dziedzinie. Eksperci którzy znają sprawę stwierdzili , że 

nie jest potrzebna wymiana rur wodociągowych. A co do wodociągu Nurzec-Mołoczki tam 

straty wody są porównywalne z zużyciem wody. Przytoczyła dane z 2018 roku gdzie pobrano 

z wodociągu Oleksze ponad 24 tys. m3 wody a odczytano z liczników 13 tys. m3 zużycia. 

Straty sięgały 11 tys. m3 wody. Pan Adam Król odpowiedział, że mieszkańcy płacą stałą stawkę 

za wodę dla Wodociągów Podlaskich. Natomiast Pan Paweł Zambrowski dodał, że Wodociągi 

Podlaskie przejęły nasz wodociąg. Mieszkańcy gminy wnoszą opłaty za pobór wody dla 

Wodociągów Podlaskich a gmina z własnych środków musi ponosić koszty remontów. Pani 

Wójt poprosiła żeby do kwestii technicznych wrócić w punkcie informacja z działalności wójta. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 6 głosów, przeciw 4 

głosy, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 7 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

niewyodrębnienia w budżecie gminy na rok 2022 środków stanowiących fundusz sołecki, 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie niewyodrębnienia w budżecie gminy na rok 2022 

środków stanowiących fundusz sołecki – podjęta większością głosów. 

 

Ad pkt. 18 Pani Barbara Tołoczko omówiła temat. W świetlicy wiejskiej ma działać Klub 

Senior + w Nurcu. Pytań nie zgłoszono, więc Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 8 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 2 głosy. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 8 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub „Senior+” w Nurcu stanowi załącznik nr 

8 do protokołu. 
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Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub 

„Senior+” w Nurcu – podjęta większością głosów. 

 

Ad pkt. 19 Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej omówiła zasady ponoszenia 

odpłatności za pobyt w Klubie Senior + w Nurcu. Pytań radni nie zgłosili. Przewodnicząca 

przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 9 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 1 głosy. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 9 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Klubie „ Senior+” w Nurcu w 

zakresie zadań własnych stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w Klubie „ Senior+” w Nurcu w zakresie zadań własnych – podjęta większością 

głosów. 

 

Ad pkt. 20 Głos zabrała Pani Barbara Tołoczko, która omówiła pokrótce założenia programu 

oraz poinformowała, że jest on dostępny do zapoznania na stronie internetowej gminy Boćki. 

Radni uwag i pytań nie zgłosili, więc przeprowadzono głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 10 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 10 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

przyjęcia i realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Boćki na lata 2021-2025 stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie przyjęcia i realizacji Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Boćki na lata 

2021-2025– podjęta jednogłośnie. 

 

Ad pkt. 21 Wójt Gminy przedstawiła informację z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Mówiła również o inwestycjach, które będą rozpoczęte w tym roku: remont i przebudowa 

Gminnego Ośrodka Kultury w Boćkach – finansowanie z dwóch źródeł, I etap gospodarki 

wodnokanalizacyjnej, II etap gospodarki wodnokanalizacyjnej również rozstrzygnięty i 

otrzymaliśmy dotację. W ramach tego etapu zostaną zrealizowane następujące inwestycje 

przebudowa pompowni wody w Jakubowskich, przebudowa około 2 km wodociągu na 

Mołoczkach, przebudowa 4 przepompowni ścieków na terenie Bociek oraz budowa 

oczyszczalni ścieków przy Szkole Podstawowej w Andryjankach. Wyjaśniła co to jest program 

funkcjonalno-użytkowy, mówiąc że określa on podstawowe ramy inwestycji – strikte 

techniczne. Przekazała również informację, że wniosek na przebudowę drogi Olszewo-Truski 

został zaakceptowany. Inwestycja planowana jest na ten i następny rok. Dodała, że ma nadzieję 

iż dofinansowanie z Funduszu Dróg Samorządowych wyniesie 50%. Wówczas po 1 mln zł 

dołoży gmina Boćki i Starostwo Powiatowe w Bielsku Podlaskim. Przekazała również 

informację, iż gmina otrzymała 1300 tys. zł dotacji na budowę instalacji fotowoltaicznych na 
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budynkach mieszkalnych. Dodała, że gmina nie będzie ogłaszała w tym wypadku przetargu na 

wybór firmy montującej, to mieszkaniec wybiera firmę. Gmina ogłosi regulamin naboru 

wniosków oraz kryteria techniczne. Mieszkaniec podpisuje umowę z wybraną przez siebie 

firmą, realizuje inwestycję, płaci wykonawcy a następnie składa wniosek do gminy, która po 

jego rozpatrzeniu zwraca mu do 65% kosztów inwestycji. Pani Wójt mówiła również o scaleniu 

gruntów na terenie wsi Boćki i Dziecinne zwracając się przy tym do radnych z tych okręgów. 

Mówiła również o spotkaniu z przedstawicielem Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych, 

na którym była mowa o dofinansowaniu z Funduszu Lasów Państwowych. Na dzień dzisiejszy 

padła propozycja naprawy dróg gminnych, z których najczęściej korzysta Nadleśnictwo 

Nurzec. Padła wstępna deklaracja po 10 tys. zł na drogi w Dubnie za świetlicą oraz na tzw. 

„chuszczy” czyli droga z Sasin w kierunku Sobiatyna. Ogłoszony był drugi przetarg na sprzedaż 

samochodów strażackich. Najkorzystniejsza oferta na Jelcza z Dubna to 6963 zł, zaś na Stara z 

Wygonowa 5300 zł. Złożyliśmy wniosek wspólnie z Fundacją Inicjatyw Społeczno -

Gospodarczych MAK  na utworzenie placówki wsparcia dziennego. Na daną chwile nie mamy 

rozstrzygnięcia w tej sprawie. Poinformowała również, że po walnym zgromadzeniu Gminnej 

Spółki Wodnej „BIELE” odbyła spotkanie z Kierownikiem Wód Polskich oddziału w 

Ciechanowcu, od którego otrzymała wiele pochwał na działania spółki wodnej „BIELE”. Wójt 

Gminy przekazała informację, iż podpisała ostateczne akty sprzedaży trzech działek gminnych. 

Ogłosiła, iż od lutego rozpoczął się serwis paneli słonecznych, który potrwa do końca kwietnia. 

W związku epidemia jesteśmy zobligowani przez Wojewodę Podlaskiego do dowozu osób na 

szczepienie. Robi to Ochotnicza Straż Pożarna w Dubnie. Mówiła również, o sprzedaży działek, 

których gmina jest współwłaścicielem. Na zakończenie dodała, iż obecne gmina przechodzi 

dwie kontrole. Jedna kompleksowa dotyczy gospodarki finansowej gminy i przeprowadza ją 

Regionalna Izba Obrachunkowa. Druga kontrola dotyczy subwencji oświatowej i 

wyrównawczej i przeprowadza ją Krajowa Administracja Skarbowa. Poprosiła o 

wyrozumiałość mieszkańców, ponieważ niejednokrotnie pracownicy są zaangażowani w 

kontrolę i trzeba poczekać dłużej na załatwienie sprawy. 

Pani Monika Kruszewska poinformowała, że pod koniec marca wspólnie z sołtysami i 

zainteresowanymi radnymi opracują harmonogram odbioru foli rolniczej. Zaapelowała o 

składanie wniosków odnośnie odbioru foli i odpowiednim jej segregowaniu. 

 

Ad pkt. 22 Głos zabrał Pan Adam Król pytając czy można zamontować panele fotowoltaiczne 

na ziemi czy trakerze.  Zapytał również ile pieniędzy wydano na remont świetlicy w Nurcu. 

Pani Monika Kruszewska odpowiedziała, że lokalizację inwestycji ustali wspólnie firma 

montująca z właścicielem. Dodała także, że instalacja ma być źródłem energii 

wykorzystywanej tylko i wyłącznie na potrzeby budynku mieszkalnego. Padło również pytanie 

czy nie trzeba składać nowych wniosków żeby się zakwalifikować do projektu. Pani Monika 

Kruszewska odpowiedziała, że zapewne w kwietniu będzie informacja o naborze wniosków, 

ponieważ te które były składane wcześniej to były dane szacunkowe. Radny Adam Król 

poprosił o wyjaśnienie spraw technicznych planowanych inwestycji. 

 

Ad pkt. 23 Pan Mirosław Kolejkowicz tłumaczył sprawy techniczne. Rozpoczął od pompowni 

w Jakubowskich, gdzie zostaną wstawione dwa zbiorniki do tłoczenia wody, której brakuje w 

okresie letnim. A następnie z tych zbiorników będzie ona pompowana do wodociągu. Jeżeli 

chodzi o hydrofornię w Boćkach jak była planowana wówczas nie brano pod uwagę 

zmieniającej się liczby mieszkańców. Głos zabrał Radny Adam Król mówiąc, że z tego co 

pamięta projekt był na dostarczanie wody do wszystkich mieszkańców, więc coś tu się nie 

zgadza. Pan Mirosław Kolejkowicz wytłumaczył również dlaczego są straty na wodociągu do 
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Mołoczek. Wodociąg ten został zbudowany z rur tradycyjnych łączonych, które leżą w torfowej 

ziemi i pod wpływem tego rodzaju gleby rozszczelniają się. Dlatego zostaną wymienione na 

tzw. rury PE. Radny Adam Król zabrał głos mówiąc, że jeżeli zwiększone zostanie ciśnienie 

wówczas będą awarie. Wg Radnego lepszym rozwiązaniem było by wybudowanie pompowni 

w Olszewie. Pan Kolejkowicz dodał, że wszystkie remonty były konsultowane z osobami które 

zajmują się projektowaniem instalacji wodociągowych.  

Następnie głos zabrał mieszkaniec gminy. Na początku wrócił do tematu hydroforni w 

Boćkach, twierdząc że jak budowano hydrofornię to tłumaczono, że ma ona pompować wodę 

dla wszystkich mieszkańców. Później mówił o przekrojach rur wodociągowych, że ich średnica 

ma wpływ na ciśnienie wody. Nawiązał również do tematu wydzierżawienia działki, na którą 

złożył podanie. Miał być ogłoszony przetarg, do chwili obecnej nic się w tym temacie nie 

dzieje, ponieważ jak się dowiedział przetargu nie będzie bo umowa z poprzednim dzierżawcą 

nadal obowiązuje. Stwierdził, że pracownicy gminy są niekompetentni  albo dzierżawa chce 

być komuś przedłużona jak to nazwał „po cichu”. Nawiązał również do wynagrodzeń w 

Centrum Integracji Społecznej. Zauważył, że co sesję zadaje pytania a do tej pory ani razu nie 

otrzymał odpowiedzi na piśmie, więc od tej chwili będzie co tydzień składał pisma, na które 

Wójt Gminy będzie musiała odpowiedzieć. Na zakończenie zapytał dlaczego interesanci nie są 

wpuszczani do urzędu tylko traktowani jak psy. Radny Wojciech Wierciński zapytał 

mieszkańca na które pytania nie uzyskał odpowiedzi. Chodziło o zakup paliwa w 2020 rok. 

Następnie Radny zwrócił się do Pani Wójt z zapytaniem czy rolnicy z naszej gminy mogą liczyć 

na jakąś pomoc ze strony gminy w związku z ogłoszeniem upadłości Spółdzielni Mleczarskiej 

„Bielmlek”, bo wiadomo, że sporo rolników zostało w tej chwili poszkodowanych.  

Głos zabrała Wójt Gminy mówiąc, że wspólnie z innymi gminami na zgromadzeniu Związku 

Gmin Puszczy Białowieskiej będą próbowali podjąć inicjatywę wsparcia rolników dotkniętych 

ta krzywdą. Odpowiedziała dla Pana Adama Króla, że inwestycja w Nurcu kosztowała 212 567 

zł. Pani Milena Korniluk wyjaśniła kwestię zakupu paliwa w 2020 roku. Przekazała, że w 

ubiegłym roku zakupiono 8230 litrów paliwa. Dodała, że olej napędowy wykorzystywany jest 

nie tylko przez ciągnik ale również przez samochody gminne, autobus oraz wszystkie jednostki 

OSP, które posiadają samochody. Umowa jest zawierana z dostawcą paliwa na szacunkową 

ilość, a możemy tego oleju zakupić mniej. 

Następnie głos zabrał Sekretarz Gminy wyjaśniając, że mieszkańcy jeżeli wymaga tego 

sytuacja są wpuszczani bezpośrednio do urzędu jednak staramy się konsekwentnie przestrzegać 

przepisów sanitarnych.  

Głos zabrał pan Adam Król wracając do tematu remontu świetlicy we wsi Nurzec. Stwierdził, 

że na remonty zostało wydane około 370 tys. zł w ciągu kilku lat. Najpierw wymiana dachu i 

ocieplenie około 140 tys. zł teraz 212 tys. zł i dwa lata fundusz sołecki wsi Nurzec. Zauważył, 

że na jedna świetlicę wydajemy kolosalne pieniądze a na inną nie mamy dołożyć 10 tys. zł. Pan 

Adam Król zauważył, że kiedyś Radny Piotr Zawadzki chwalił się, że pozbierał śmieci na 

terenie gminy i wykonał prace wartą 500 zł dla gminy a taki Waldemar Rynans nie wykonał 

pracy fizycznej ale umysłowa np. wpadł na pomysł żeby zamontować swój zbiornik na gaz i 

zaoszczędził tym samym dla gminy kwotę 20 tys. zł rocznie. Klub Radnych Dla Gminy Boćki 

pracuje umysłowo i podsuwa różne propozycje szukania oszczędności w setkach tysięcy, z 

których gmina nie chętnie korzysta. Powiedział, że praca fizyczna jak np. koszenie trawy czy 

zbieranie śmieci chowa się przy pracy umysłowej jaka wykonują członkowie Klubu Radnych 

dla tej gminy. Dodał, że powinniśmy słuchać Waldemara Rynansa bo inaczej za 20 lat z gmina 

stanie się to samo co dzisiaj ze Spółdzielnią Mleczarską „Bielmlek”. Radny Wojciech 

Wierciński zacytował słowa Pana Adama Króla skierowane do sołtysów „wasza praca chowa 

się wobec pracy Klubu Radnych Dla Gminy Boćki”. Dodał, że od początku kadencji nie 
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wpłynął żaden wniosek o remont drogi wystosowany z klubu radnych. Zaproponował, żeby 

klub radnych podjął się i przeprowadził od początku do końca jakiś wniosek projektowy, 

rozliczył wniosek który jest niezasadny. Mieszkaniec gminy przytoczył jaki jest wg niego 

bezzasadny remont – hydroforni. Pan Adam Król stwierdził, że każdą pracę można przeliczyć 

na pieniądze. Natomiast Pan Paweł Zambrowski odniósł się do wypowiedzi Pana Wojciecha 

Wiercińskiego, że klub radnych nie złożył żadnego wniosku, potwierdzając że to jest nie 

prawda ponieważ sam osobiście złożył wniosek o remont drogi.  

 

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodnicząca zamknęła obrady Sesji. 

Protokołował: Magdalena Kozłowska 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

Małgorzata Jóźwiak 
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Załącznik Nr 1 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XV z dnia 16 marca 2021 roku 

 

  Boćki, dn.: 16.03.2021r. 

1 1. Głosowanie za przyjęciem porządku obrad 

          GŁOSOWAŁO:  10     

          głosowało ZA: 10     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna nie głosował   

    4 Zawadzki Piotr nie głosował   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

    0 0 nie głosował   
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  Załącznik Nr 2 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XV z dnia16 marca 2021 roku   
  Boćki, dn.: 16.03.2021r. 

2 2. Głosowanie za przyjęciem protokołu XIV Sesji Rady Gminy Boćki 

          GŁOSOWAŁO:  10     

          głosowało ZA: 10     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna nie głosował   

    4 Zawadzki Piotr nie głosował   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 3 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XV z dnia16 marca 2021 roku  

 

  Boćki, dn.: 16.03.2021r. 

3 3. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XV/101/2021 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 16 marca 2021 r. w sprawie przyjęcia programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie gminy Boćki w 2021 r. 

          GŁOSOWAŁO:  10     

          głosowało ZA: 9     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna nie głosował   

    4 Zawadzki Piotr nie głosował   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna nie głosował   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

    0 0 nie głosował   
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Załącznik Nr 4 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XV z dnia16 marca 2021 roku   
  Boćki, dn.: 16.03.2021r. 

4 4. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XV/102/2021 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 16 marca 2021 r. w sprawie Statutu Gminy Boćki 

          GŁOSOWAŁO:  10     

          głosowało ZA: 10     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna nie głosował   

    4 Zawadzki Piotr nie głosował   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna nie głosował   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

    0 0 nie głosował   
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Załącznik Nr 5 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XV z dnia16 marca 2021 roku   
  Boćki, dn.: 16.03.2021r. 

5 5. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XV/103/2021 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 16 marca 2021 r. w sprawie wyboru metody ustalenia 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 
wysokości tej opłaty 

          GŁOSOWAŁO:  10     

          głosowało ZA: 7     

          głosowało PRZECIW: 3     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna nie głosował   

    4 Zawadzki Piotr nie głosował   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna 
głosował 
PRZECIW   

    7 Król Adam 
głosował 
PRZECIW   

    8 Piotrowska Krystyna nie głosował   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł 
głosował 
PRZECIW   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

    0 0 nie głosował   
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Załącznik Nr 6 do Protokołu Sesji Rady Gminy 
Nr XV z dnia16 marca 2021 roku  

  

  Boćki, dn.: 16.03.2021r. 

6 6. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XV/104/2021 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 16 marca 2021 r. w sprawie określenia wzoru deklaracji o 
wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
składanej przez właścicieli nieruchomości 

          GŁOSOWAŁO:  10     

          głosowało ZA: 8     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 2     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna nie głosował   

    4 Zawadzki Piotr nie głosował   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna WSTRZYMAŁ się   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna nie głosował   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

    0 0 nie głosował   
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Załącznik Nr 7 do Protokołu Sesji Rady Gminy 
Nr XV z dnia16 marca 2021 roku  

  
  

  

  Boćki, dn.: 16.03.2021r. 

7 7. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XV/105/2021 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 16 marca 2021 r. w sprawie niewyodrębnienia w 
budżecie gminy na rok 2022 środków stanowiących fundusz sołecki 

          GŁOSOWAŁO:  10     

          głosowało ZA: 6     

          głosowało PRZECIW: 4     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna nie głosował   

    4 Zawadzki Piotr nie głosował   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna 
głosował 
PRZECIW   

    7 Król Adam 
głosował 
PRZECIW   

    8 Piotrowska Krystyna nie głosował   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech 
głosował 
PRZECIW   

    13 Zambrowski Paweł 
głosował 
PRZECIW   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

    0 0 nie głosował   
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 Załącznik Nr 8 do Protokołu Sesji Rady Gminy 
Nr XV z dnia16 marca 2021 roku   

  Boćki, dn.: 16.03.2021r. 

8 8. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XV/106/2021 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 16 marca 2021 r. w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia 
pod nazwą Klub „Senior+” w Nurcu 

          GŁOSOWAŁO:  10     

          głosowało ZA: 8     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 2     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna nie głosował   

    4 Zawadzki Piotr nie głosował   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna nie głosował   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł WSTRZYMAŁ się   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

    0 0 nie głosował   
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Załącznik Nr 9 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XV z dnia16 marca 2021 roku  

 
  

  Boćki, dn.: 16.03.2021r. 

9 9. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XV/107/2021 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 16 marca 2021 r. w sprawie szczegółowych zasad 
ponoszenia odpłatności za pobyt w Klubie „Senior+” w Nurcu w 
zakresie zadań własnych 

          GŁOSOWAŁO:  10     

          głosowało ZA: 9     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna nie głosował   

    4 Zawadzki Piotr nie głosował   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna nie głosował   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

    0 0 nie głosował   
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 Załącznik Nr 10 do Protokołu Sesji Rady Gminy 
Nr XV z dnia16 marca 2021 roku  

 
  

  Boćki, dn.: 16.03.2021r. 

10 10. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XV/108/2021 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 16 marca 2021 r. w sprawie przyjęcia i realizacji Programu 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w 
Rodzinie w Gminie Boćki na lata 2021 - 2025 

          GŁOSOWAŁO:  10     

          głosowało ZA: 10     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna nie głosował   

    4 Zawadzki Piotr nie głosował   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna nie głosował   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

    0 0 nie głosował   

                  
 

 

 

 


